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ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 20. 

 

2024.gada 30.oktobrī 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:30. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Juris Jerums. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Žilko, Karina Putniņa,  

Kristīne Hāze.   

Pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, Būvniecības projektu vadītāja Dominika Kristmane; 

Īpašumu pārvaldes zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola.   

Uzaicinātā persona – SIA “Ķekavas dolomīts” pārstāvis Māris Šlisers. 

 

Sēdē nepiedalās: Gatis Līcis.   

 

 

Darba kārtība 

1. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam ”Bērzumnieki-1”, Ķekavas 

pagastā;  

2. INFORMATĪVS - Par administratīvajiem līgumiem detālplānojumu realizācijai- jauna versija;  

3. Par detālplānojuma “Rimdžūni”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

4. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Rolandi”, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā;  

5. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Zubri”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā;  

6. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Skaistkalnes ielā 5, Ķekavā;  

7. INFORMATĪVI – Par zemesgabala atsavināšanu no SIA “Rīgas meži”, būvprojekta 

“Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar Ziemeļu ielu, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” 

realizācijai;  

8. Par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu Ķekavas pilsētas teritorijā būvprojekta 

“Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve no Ķekavas (TC Liiba) līdz autoceļa P137 

Lapenieki–Ķekava–Ģūģi" ietvaros;  

9. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2024.gada 3.oktobra sēdes lēmumā Nr.3 (protokols 

Nr.22).  

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
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Juris Jerums atklāj komitejas sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Jerums. 

Jautājumu nav, priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina apstiprināt 

izsludināto sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 30.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

. 

 

 

 

 

1. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam ”Bērzumnieki-

1”, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:27) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Ķekavas lauku teritorijā pie Daugmales 

pagasta robežas un tas robežojas ar Bērzes upi. Jautājums ir par detālplānojuma izstrādes 

uzsākšanu. Kādā no iepriekšējām komitejās tika ziņots par to ka uzsākts sākotnējais ietekmes uz vidi 

novērtējums, un tas nepieciešams, lai zinātu ar kādiem noteikumiem papildināms darba uzdevums. 

Materiāliem pievienota Valsts vides dienesta vēstule, kurā atspoguļots Valsts vides dienesta 

lēmums, ka ir jāveic pilnais ietekmes uz vidi izvērtējums. Iepazīstoties ar lēmumu konkrētāk, tad 

tajā redzami četri apstākļi, kādēļ Valsts vides dienests izlēmis, ka nepieciešams pilnais ietekmes uz 

vidi novērtējums. Pirmais apstāklis attiecas uz ieguves apjomiem un dziļumiem. Pēc plāna karjerā 

paredzēts iegūt smilti un dolomītu, kas varētu pazemināt gruntsūdens līmeni no viena līdz deviņiem 

metriem, kas atstās ietekmi ne tikai uz blakus esošām mājsaimniecībām, bet varētu nelabvēlīgi 

ietekmēt apkārtējo apaugumu, kas ir meži, sūnas un citus augus. Otrs apstāklis – lai nosusinātu 

karjera būvbedri, ir jānostādina un uz kaut kur jāpārpumpē ūdeni. Pirmsšķietami tā varētu būt 

Bērzes upe, un tad tas varētu ietekmēt visu apkārtējo situāciju. Sākotnējā ietekmes uz vidi pārskatā 

Bērzes upe atzīte par zivju nārsta vietu, un tad, pēc šo ūdeņu iepludināšanas, zivis, visticamā, tur 

vairs nenārstos. Trešais apstāklis ir troksnis. Netālu no karjera izvietosies Rail Baltica dzelzceļa 

trase, tāpēc kopā ar karjera radītajiem trokšņiem, tas pārsniegs trokšņu atļauto līmeni, kas ietekmēs 

iedzīvotājus, kas dzīvo viensētās starp karjeru un dzelzceļa trasi. Ceturtais apstāklis saistīts ar pašu 

ieguves procesu, pneimatisko āmuru darbošanos, kurus darbinās derīgo izrakteņu ieguves procesā, 

transporta kustība uz un no karjera un ceļa stāvokli, kas varētu ietekmēt apkārtesošās 

mājsaimniecības. Šie ir tie būtiskie apstākļi, kāpēc Valsts vides dienests noteicis veikt pilno ietekmes 

uz vidi novērtējumu. Tas nozīmē, ka ierosinātājam jāveic pilns ietekmes uz visi novētējums, kura 

procesā paredzēta sabiedriskā apspriešana un process rezultēsies ar domes lēmumu. Tikai pēc pilnā 

ietekmes uz vidi novērējuma un pozitīva domes lēmuma būs iespējams izstrādāt darba uzdevumu un 

noteikt noteikumus administratīvajā līgumā par detālplānojuma realizāciju, un tieši tāpēc lēmums 

par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu šobrīd nebūtu pieņemams. 



 

 

Jerums secina, ka darbiniekiem ir bažas par detālplānojuma izstrādi un tāpēc viņi rekomendē 

lēmumu par izstrādes uzsākšanu vēl nepieņemt, jo darba uzdevuma izsniegšana ir pēdējais brīdis, 

kad var izvirzīt prasības detālplānojuma izstrādes nosacījumiem un detālplānojuma realizācijai. 

Tomēr vēl ir Valsts vides dienesta parsība pašvaldībai noteikt, vai paredzētā darbība atbilst 

teritorijas plānojumam. 

Križanovskis paskaidro, ka pirmšķietami paredzētais process atbilst teritorijas plānojumam, tomēr 

detalizācija jānosaka ar detālplānojumu. 

Jerums dod vārdu Mārim Šliseram viņa, kā ieinteresētās personas un cilvēka, kas ir kursā par 

aktuālo informāciju, viedokļa paušanai. 

Uzaicinātā persona Māris Šlisers pauž savu viedokli par detālplānojuma izstrādes procesu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Križanovskis, Māris Šlisers, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Juris Jerums, Sigita Varika. 

Jerums informē, ka iesniedzis priekšlikumu un to komentē. 

Debatēt neviens nevēlas un Jerums pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

“Atlikt jautājuma izskatīšanu. Izskatīt atkārtoti 2024.gada novembra laikā. Pašvaldības 

darbiniekiem sazināties ar Vides pārraudzības valsts biroju ar mērķi salāgot pilnā IVN un 

detālplānojuma izstrādes procesus”, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

2. Par administratīvajiem līgumiem detālplānojumu realizācijai - jauna versija 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:55:38) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – vienā no aizvadītajām komitejas sēdēm piedalījās 

detālplānojuma attīstītājs, kurš izteica vēlmi kaut ko mainīt administratīvajā līgumā, kurš šobrīd 

nosaka, ja nav iespēams pieslēgties centrālajiem tīkliem, tad iespējams realizēt lokālās sistēmas 

katrā zemes gabalā individuāli, tomēr tad, kad pašvaldība ir spējīga centrālos tīklus izbūvēt, 

attīstītājam jārealizē pieslēgšanos centrālajiem tīkliem. Tā kā pašvaldība nevar pateikt, kad 

centrālos tīklus izbūvēs, tad attīstītājam nav iespējams noteikt centrālo tīklu izbūves detālplānojuma 

teritorijā izmaksas. Šī iemesla dēļ, attīstītājs ierosina administratīvo līgumu grozīt, lai šī prasība 

par centrālo tīklu izbūvi negulstās uz attīstīju mūžīgi, kas var radīt strīdus nākotnē. Lai nāktu pretī 

attīstītājiem, tad ir piedāvājums grozīt administratīvā līguma konceptuālo daļu, izsakot vienu 

administratīvā līguma punktu citā redakcijā, punktā 3.2.7. noteikt - tad kad pašvaldība centrālos 

tīklus pievilks pie detālplānojuma teritorijas, attīstītājam jānodrošina detālplānojuma teritorijā 

centrālo tīklu izbūvi līdz laikam, kad ielas tiks nodotas pašvaldībai. Līdz ar to netiek noteikts 

konkrēts termiņš, kurā centrālie tīkli jārealizē. Otrs grozījums -  līgumu papildināt ar punktu 5.7., 

kas noteiktu attīstītājam pirkuma-pārdevuma līgumā iekļaut punktu, kas noteiku - gadījumā, ja 



 

 

attīstītājs atsavina ielas citai personai, tad arī uz viņu attieksies pienākums realizēt 3.2.7.punktu. 

Agrāk līgumā bija iekļauta norma, ka pēc tam, kad pašvaldība centrālos tīklus realizētu, tad 

centrālie tīkli attīstītājam detālplānojuma teritorijā jāizbūvē viena gada laikā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jānis Zvaigzne, Juris Jerums, Juris Križanovskis, Andris Ceļmalnieks, 

Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav un Jerums atklāj debates. 

Debatē Andris Ceļmalnieks. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Atbalstīt piedāvāto administratīvo līgumu papildināto versiju, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

3. Par detālplānojuma “Rimdžūni”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:14:40) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – šis ir detālplānojums, kuru komitejā izskatīja iepriekš, 

detālplānojums atrodas Krogsilā un tas robežojas ar Skujenieku ceļu. Šobrīd detālplānojuma 

redakcija jau ir izstrādāta, kas paredz sadalīt zemi sešos apbūves gabalos un izveidot jaunu 

pieslēgumu Skujenieku ceļam, paredzot tam pieslēgt  Rimdžūnu ielu. Tā kā zemes gabals ir neliels 

un iela neturpināsies, tad tā ir īsa. Paredzēti arī individuālie kanalizācijas un ūdensapgādes 

risinājumi. Šim detālplānojumam administratīvajā līgumā paredzēti arī iepriekš apstiprinātie 

grozījumi, un detālplānojumu realizēt kārtās, vispirms izbūvējot ielu un komunikācijas, un tikai pēc 

tam būs atļauts zemi sadalīt apbūves gabalos. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Rimdžūni”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 



 

 

4. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Rolandi”, 

Krogsilā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:21:29) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Krogsilā un tas robežojas ar valsts 

autoceļu P137, netālu no krustojuma ar Skujenieku ceļu. Sākotnējā detālplānojuma iecere bija 

autotransporta tirdzniecība vai auto apkopes centrs, pret ko iestājās apkārt esošie iedzīvotāji. Ir jau 

pieņemts lēmums par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu, bet izstrāde nav uzsākta, tāpēc 

sākotnējais lēmums par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu, kuru šis lēmums atcels. Laikam ritot, 

īpašnieks atmetis ieceri par auto tirdzniecību un apkopi. Šobrīd ir iecere nodarboties ar dārza 

aprīkojuma tirdzniecību, t.i. pamatā siltumnīcas, bet arī stādi un tas, kas saistītos ar dārzam 

nepieciešamo. Sagatavots lēmums par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu. Detālplānojuma 

izstrādi nosaka teritorijas plānojums saistībā ar jauktām teritorijām. Ja īpašnieks vēlētos sadalīt 

zemi apbūvei, tad detālplānojums nebūtu jāizstrādā. Viņš vērš uzmanību uz administratīvo līgumu, 

kas ir mazliet savādāks, kā savrupmāju apbūvei. Kaut ceļu tīkls jau ir izbūvēts, tomēr tas būs 

jāmaina, ja īpašnieks vēlēsies izmainīt ceļa novietojumu, tāpat būs jānodrošina elektroapgāde, 

ūdensapgāde un kanalizācija. Attiecībā uz centrāliem tīkliem, pie tiem būs jāpieslēdzas obligāti, ja 

tie būs izbūvēti uzsākot būvniecību. Prasība par pieslēgšanos centrāliem tīkliem attieksies arī uz 

īpašuma jauno ieguvēju.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Rolandi”, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

5. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Zubri”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:29:09) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – šis īpašums atrodas Katlakalnā, un īpašnieks vēlas sadalīt 

zemi apbūves gabalos, paredzot individuālo un dvīņu māju apbūvi, izdalot ielas atsevišķās zemes 

vienībās. Kanalizācijai un ūdensapgādei paredzēti individuālie risinājumi, attiecībā uz ceļiem, tad 

gar īpašuma vienu un otru malu jau ir ceļi, tāpēc, vai būs nepieciešami kādi iekšējie ceļi, būs 

atkarīgs no detālplānojuma risinājumiem. Tomēr arī šajā gadījumā administratīvajā līgumā 

iekļauta jaunā norma. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Zubri”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

6. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Skaistkalnes ielā 

5, Ķekavā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:34:05) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Ķekavas pilsētā, dziļāk aiz baznīcas pie 

Skaistkalnes ielas. Īpašnieks iecerējis zemi sadalīt sīkāk izdivuduālo māju apbūvei dvīņu māju 

apbūvei vai rindu māju apbūvei. Šajā gadījumā darba uzdevums paredz pieslēgties centrālajiem 

tīkliem, jo tīkli realizēti pa Skaistkalnes ielu, bet pārējā realizācija būs secīga, līdzīgi kā visiem 

citiem detālplānojumiem, vispirms realizējot kopējās komunikācijas un tikai pēc tam sadalot zemi 

apbūvei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Skaistkalnes ielā 5, 

Ķekavā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

7. INFORMATĪVI – Par zemesgabala atsavināšanu no SIA “Rīgas meži”, būvprojekta 

“Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve gar Ziemeļu ielu, Ķekavas pagasts, Ķekavas 

novads” realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:39:17) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – jautājums saistīts ar Eiropas savienības atvesļošanās 

fonda projektu, kura ietvaros pašvaldība attīsta apvienotā gājēju un veloceliņa izbūvi gar Ziemeļu 

ielu. Projekta ietvaros konstatēts, ka ir divas vietas, pie putnu fabrikas un kafijas ražotnes, kur ietve 



 

 

skars VAS “Latvijas valsts meži” īpašumu. Sarunās ar VAS “Latvijas valsts meži” viņi nepiekrīt 

zemes izmantošanai, bet vēlas, lai pašvaldība zemi vai nu atsavina, vai veic zemes maiņas darījumu, 

bet abiem šiem procesiem nepieciešams zemes vērtējums. Šobrīd nepieciešams komitejas atzinums, 

vai tā piekrīt zemes atsavināšanai, vai nē. Projektam ir laika ierobežojums, jo projekts jārealizē līdz 

2026.gada maijam. Viss process varētu aizņemt no sešiem mēnešiem līdz gadam. Mērniecības 

izmaksas varētu būt ap 10 000 euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Jerums, Kristīne Danovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Atbalstīt ieceri, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

8. Par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu Ķekavas pilsētas teritorijā 

būvprojekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve no Ķekavas (TC Liiba) līdz 

autoceļa P137 Lapenieki–Ķekava–Ģūģi" ietvaros 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:45:23) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – arī šis jautājums saistīts ar iekriešējā jautājumā minēto 

Eiropas savienības projektu, pašvaldība iecerējusi izbūvēt gājēju un veloceliņu gar Rīgas ielu visā 

garumā, sākot no Pliederu ielas līdz autoceļa A5 rotācijas aplim. Šī projekta ietvaros paredzēta 

koku izciršana, bet saskaņā ar saistošajiem noteikumiem, ja koki izcērtami pilsētā publiskos 

apstādījumos, tad jāveic sabiedriskā apspriešana, par ko arī sagatavots lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Kristīne Danovska. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par publiskās apspriešanas uzsākšanu par koku ciršanu Ķekavas pilsētas teritorijā 

būvprojekta “Apvienotā gājēju ceļa un veloceļa izbūve no Ķekavas (TC Liiba) līdz autoceļa 

P137 Lapenieki–Ķekava–Ģūģi" ietvaros”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 



 

 

9. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2024.gada 3.oktobra sēdes lēmumā Nr.3 

(protokols Nr.22) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:48:30) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – pašvaldībā saņemta VAS “Latvijas valsts ceļi” vēstule, kur viņi 

informē, ka ir izvērtējuši domes lēmumu par divu zemes vienību – Ceļš Naudītes iela un Ceļš 

Naudītes iela 2, daļu pārņemšanu pašvaldības īpašumā, un lūdz to grozīt, nosakot ka zemes vienības 

nevis atsavinās, bet nodotas pašvaldībai bezatlīdzības lietošanā uz sadarbības līguma pamata. 

Materiāliem pievienots sadarbības līguma projekts. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts par 

grozījumiem domes lēmuma. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2024.gada 3.oktobra sēdes lēmumā Nr.3 (protokols 

Nr.22)”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.11:22 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Juris Jerums 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 

 


